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RG.0012.7.2015 

 

Protokół Nr 7/15 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 25 czerwca 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1035 a zakończyła o 1215. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena 

Garbacz, która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Przed przystąpieniem do zaopiniowania materiałów na najbliższą sesję Rady 

Gminy Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz udzieliła głosu inspektor ds. 

oświaty Joannie Dudzińskiej, która zwróciła się do Komisji o wyrażenie opinii 

w kwestii wskazania po 1 uczniu ze szkół podstawowych i gimnazjów z terenu 

gminy do uhonorowania nagrodą Wójta Gminy za wyniki w nauce i inne 

osiągnięcia.  

P. Dudzińska przedstawiła kandydatury uczniów do uhonorowania nagrodą 

„Najlepszy uczeń” zaproponowanych przez Dyrektorów Szkół.  

Po analizie przedstawionych kandydatur Komisja zarekomendowała następujące 

osoby: ze szkół podstawowych – Mateusza Młynarczyka z PSP Rzeczyca Długa 

i z gimnazjów – Aleksandrę Oźgę z PG Chwałowice.  
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Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustanowienia wyróżnienia „Strażak 

Roku” przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w 

głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr VII/44/2015 Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 18 maja 2015 roku w sprawie zarządzenia 

konsultacji dotyczących nadania sołectwom: Wola Rzeczycka, Dąbrowa 

Rzeczycka oraz części sołectwa Rzeczyca Długa statusu obszaru ochrony 

uzdrowiskowej przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy  „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

położonych w Radomyślu nad Sanem stanowiących własność Agencji 

Nieruchomości Rolnych przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury 

Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu 

– 4 głosy „za”. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Skarbnik Gminy poinformowała pozytywnej opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie o sprawozdaniu z wykonania budżetu i 

sprawozdaniu finansowym za 2014 rok,  jak również o pozytywnej opinii RIO w 

sprawie  wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu 

– 4 głosy „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl 

nad Sanem absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Podkarpackiemu przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy  „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2015 

rok  omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Radny Julian Geneja zawnioskował o zwiększenie kwoty środków finansowych 

na wykonanie „Nowej drogi” w Radomyślu nad Sanem. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz wystąpiła z wnioskiem o 

dokończenie przebudowy  drogi na osiedlu w Woli Rzeczyckiej na odcinku od 

jej posesji w stronę dalszych zabudowań.  

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz zwróciła się o zabezpieczenie 

środków finansowych na wykonanie remontu toalet w Domu Ludowym w 

Dąbrowie Rzeczyckiej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy  „za” 

– jednogłośnie.  
 

Ad. V. 

Wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 

 


